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REPUBLIKA HRVATSKA - REPUBBLICA DI CROAZIA      

ISTARSKA ŽUPANIJA - REGIONE ISTRIANA                                  

GRAD BUJE - BUIE 

CITTÀ DI BUJE – BUIE 

Gradsko vijeće – Il Consiglio cittadino 

KLASA/CLASSE: 024-02/22-01/07 

URBROJ/NUM.PROT.: 2163-2-02-22-2                                                                     

Buje/Buie, 14. rujna/settembre 2022. 

 

      ZAPISNIK 

sa 14. sjednice Gradskog vijeća Grada Buja od  14.09.2022. 

koja se održala  u Vijećnici POU Buje 

 

Početak sjednice u 17,30 sati. 

 

Na sjednici su bili prisutni slijedeći vijećnici Gradskog vijeća Grada Buja: Franko Gergorić,  

Lena Korenika, Rozana Prelac, Tea Bucaj, Valter Turčinović, Andrej Benčić, Anita Medica, 

Miroslav Poznić i Ivica Ćošković. 

Nisu bili prisutni: Bojana Puzigaća,  Marilena Sinković, Josip Pejić i Irena Đurđević. 

Bio je prisutan Gradonačelnik Grada Buja, Fabrizio Vižintin (u nastavku: Gradonačelnik) i 

Zamjenik gradonačelnika Corrado Dussich.  

Od pozvanih gostiju-izvjestitelja, bio je prisutan Nenad Novković, arhitekt iz tvrtke Novi 

urbanizam d.o.o.. 

Prisutni su bili pročelnici Loreta Makovac, Jelena Perossa i Elvis Glavičić te službenik: 

Mauricio Sinković. 

 

Od predstavnika medija bio je nazočan Luka Jelavić. 

 

Zapisničar: Mauricio Sinković    

                      

Sjednicu je vodio predsjednik Gradskog vijeća, Franko Gergorić (u nastavku: Predsjednik 

Gradskog vijeća). Sjednica se tonski snimala, a snimak će biti pohranjen u gradskoj upravi 

Grada Buja i javno dostupan, stoga se sastavlja samo skraćeni zapisnik. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio 14. sjednicu Gradskog vijeća i konstatirao da postoji 

kvorum jer su prisutna 9 vijećnika od 13 pa se sjednica može pravovaljano održati. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je predložio izmjenu redoslijeda izlaganja točaka i nadopunu 

dnevnog reda sa jednom novom točkom te je dao na glasanje tako izmijenjeni dnevni red, 

kako slijedi: 

 

1. Verifikacija zapisnika sa 13. sjednice gradskog vijeća 

2. Prijedlog Odluke o donošenju Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja dijela 

naselja Buje, Rudine -V. Nazor  

3. Polugodišnji izvještaj o izvršenju proračuna Grada Buje-Buie za 2022. godinu 

4. Polugodišnje izvješće o radu Gradonačelnika za razdoblje 01.siječnja 2022. - 30.lipnja 

2022. 

5. Informacije o provedenim postupcima u sklopu projekta poticane stanogradnje (POS-

APN) 

6. Prijedlog Odluke o poništenju dijela natječaja za prodaju nekretnina u vlasništvu Grada 

Buja na k.č.br.1630/8 k.o  Krasica 
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7. Prijedlog Odluke o prihvatu najpovoljnije ponude i sklapanja ugovora o kupoprodaji 

nekretnina  

8. Prijedlog Odluke o kupnji nekretnine, k.č.br.2025/1 k.o. Buje 

9. Pitanja, prijedlozi i informacije 

10. Razno  
 

 

Potpredsjednica Gradskog vijeća je dala prijedlog dnevnog reda na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 9 glasova ZA od 9 prisutnih vijećnika prihvatilo dnevni red. 

 

 

Ad 1. Verifikacija zapisnika sa 13. sjednice Gradskog vijeća 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu po Zapisniku sa 13. sjednice Gradskog 

vijeća, ali nije bilo primjedbi na tekst Zapisnika, stoga je dao na glasanje verifikaciju 

Zapisnika sa 13. sjednice Gradskog vijeća. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je sa 8 glasova ZA i 1 glas SUZDRŽAN od 9 nazočnih vijećnika verificiralo 

Zapisnik sa 13. sjednice Gradskog vijeća. 

 

 

Ad 2. Prijedlog Odluke o donošenju Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja 

dijela naselja Buje, Rudine -V. Nazor 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao riječ pročelnici Jeleni Perossa koja je obrazložila 

predmetnu Odluku sa slijedećom prezentacijom: 
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Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu. 

Miroslav Poznić je tražio da se grafika bolje protumači i objasni. 

Jelena Perossa je pokazala postojeće i planirane prometnice i parcelu na koju se promjena 

odnosi. 

Kako nije bilo daljnjih pitanja, Predsjednik Gradskog vijeća je dao prijedlog Odluke na 

glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 9 glasova ZA od 9 prisutnih vijećnika usvojilo Odluku o 

donošenju Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja dijela naselja Buje, Rudine -V. 

Nazor 

 

Ad 3. Polugodišnji izvještaj o izvršenju proračuna Grada Buje-Buie za 2022. godinu 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao riječ pročelnici Loreti Makovac, koja je izložila 

predmetnu točku sa slijedećom prezentacijom: 
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Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu ali se nitko nije javio, stoga je dao 

Polugodišnji izvještaj o izvršenju proračuna Grada Buje-Buie za 2022. godinu na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK:  

Članovi Gradskog vijeća su jednoglasno sa 9 glasova ZA od ukupno 9 nazočnih vijećnika 

usvojili Polugodišnji izvještaj o izvršenju proračuna Grada Buje-Buie za 2022. godinu 

 

 

Ad 4. Polugodišnje izvješće o radu Gradonačelnika za razdoblje 01.siječnja 2022. - 

30.lipnja 2022. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao riječ Gradonačelniku, koji je izložio predmetnu točku 

dnevnog reda, sa slijedećom prezentacijom: 
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Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu, ali nije bilo pitanja ili prijedloga, stoga je 

dao prijedlog Izvješća na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je sa 9 glasova ZA od 9 nazočnih vijećnika usvojilo Polugodišnje izvješće o 

radu Gradonačelnika za razdoblje 01.siječnja 2022. - 30.lipnja 2022. 

 

Ad 5. Informacije o provedenim postupcima u sklopu projekta poticane stanogradnje 

(POS-APN) 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao riječ Gradonačelniku radi izvješćivanja po predmetnoj 

točki. 
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Gradonačelnik je rekao da su provedeni postupci i radnje u sklopu projekta poticane 

stanogradnje vezani i za današnju nadopunu dnevnog reda i potrebe kupnje suvlasničkih 

dijelova nekretnine, k.č.br.2025/1 k.o. Buje. Rekao je da je u kolovozu definirana konačna 

lista zainteresiranih za kupnju. U razgovorima sa APN-om konstatirano je da po analizi 

prijava, na listi je otprilike 1/3 kreditno sposobnih osoba, te da bi se izgradilo dva bloka po 13 

stanova na lokaciji ispod vage, dakle ukupno 26 stanova. Objasnio je da će se kod konačne 

prodaje raspisati natječaj i da će se zainteresirani kandidati morati javiti i dokazati kreditnu 

sposobnost i ostale uvjete iz natječaja. Rekao je da smatra da bi bilo dobro da se Grad 

kreditno zaduži i otkupi 4 stana za potrebe osoba deficitarnih zanimanja kao što su liječnici, 

medicinske sestre, profesori i slično, te misli da će i Gradsko vijeće podržati takvu ideju. U 

svezi točke 8. dnevnog reda rekao je da je Grad Buje suvlasnik na velikoj parceli ispod vage u 

52/72 dijela k.č.br.2025/1 k.o. Buje, a predmet predložene kupnje bi bio dio od 15/72 dijela 

nekretnine koji bi se otkupio od 3 suvlasnika, u dogovoru sa njihovim odvjetnikom po cijeni 

od 11 eura/m2. Otkupom bi postali vlasnici u više od 90% dijelova parcele. Da bi se moglo ići 

u realizaciju projekta biti će potrebno donijeti 8. izmjene i dopune PPUGB. Zbog smanjenja 

broja stanovnika po zadnjem, po nama neispravnom popisu stanovništva Zavod za prostorno 

planiranje i graditeljstvo Istarske županije ne dozvoljava nam daljnje širenje građevinskih 

područja, pa ćemo se morati ograničiti na predmetnu parcelu i dio proširenja od 1000 do 2000 

m2 na lokaciji Mužolini - San Canzian za izgradnju turističkog punkta, a od svega ostalog 

ćemo morati odustati. Na kraju je konstatirao da će trebati dokazati je popis stanovništva 

proveden površno i nepravilno te da broj stanovnika nije 4500 nego 6000.  

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu.  

 

Miroslav Poznić je pitao da li je lista za POS-ove stanove definitivna, da li Gradsko vijeće 

daje potvrdu te liste ili nema pravo davati primjedbe na listu. Komentirao je da je primijetio 

da su na toj listi ljudi koji imaju stan i u njemu žive a dali su krivu adresu a na listi se nalaze i 

ljudi koji imaju kuću na dva kata. 

Gradonačelnik mu je odgovorio da je ovo Vijeće imenovalo i ovlastilo Komisiju da izvrši 

odabir i sastavljanje konačne liste a svi vijećnici imaju pravo najaviti dolazak u gradsku 

upravu i osobno izvršiti uvid u pristigle prijave i pogledati konkretnu prijavu za koju postoji 

sumnja da nije ispravna. 

Elvis Glavičić je dodao da je prijedlog konačne liste prava prvenstva objavljen na WEB 

stranici Grada i da je ostavljen rok unutar kojeg je svatko mogao uložiti prigovor. Zaprimljena 

su tri prigovora, od kojih je jedan djelomično usvojen, tako da je procedura provedena i 

donijeta je konačna lista. 

Gradonačelnik je ponovio da nezavisno od procedure, svaki vijećnik koji primijeti 

nepravilnost može doći u gradsku upravu i zatražiti od članova komisije uvid u dokumente i 

eventualnu nepravilnost prijaviti Predsjedniku Gradskog vijeća ili Gradonačelniku. 

Ivica Ćošković je rekao da je i on primijetio neke sumnjive prijave i pitao kojim članovima 

Povjerenstva se može javiti. 

Elvis Glavičić mu je odgovorio da su članovi: Loreta Makovac, Jelena Perossa, Davor 

Lakošeljac i jedna osoba iz APN-a.    

 

Daljnjih pitanja nije bilo pa je Predsjednik Gradskog vijeća zatvorio raspravu po predmetnoj 

točci.  
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Ad 6. Prijedlog Odluke o poništenju dijela natječaja za prodaju nekretnina u vlasništvu 

Grada Buja na k.č.br.1630/8 k.o  Krasica 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao riječ pročelnici Jeleni Perossa koja je obrazložila 

predmetnu Odluku. 

Jelena Perossa je rekla da se radi o nekretnini za koju je ovo Vijeće već donijelo odluku, a 

naknadno, prije zaključenja kupoprodajnog ugovora se gđa  Irena Sinčić obratila Gradu sa 

dopisom i izjavom da odustaje od kupnje nekretnine. Nadležno Povjerenstvo je predložilo da 

se djelomično poništi Odluka o prodaji u dijelu koji se odnosi na nekretninu, k.č.br. 1630/8 

k.o  Krasica.  

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu ali se nitko nije javio, stoga je dao Prijedlog 

Odluke na glasanje.  

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 9 glasova ZA od 9 prisutnih vijećnika usvojilo Odluku o 

poništenju dijela natječaja za prodaju nekretnina u vlasništvu Grada Buja na k.č.br.1630/8 k.o  

Krasica 

 

 

Ad 7. Prijedlog Odluke o prihvatu najpovoljnije ponude i sklapanja ugovora o 

kupoprodaji nekretnina 

 

Potpredsjednica Gradskog vijeća je dala riječ pročelnici Jeleni Perossa koja je obrazložila 

predmetnu Odluku sa slijedećom prezentacijom: 
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Jelena Perossa je rekla da je predmetna nekretnina već bila na prodaji u mjesecu travnju ove 

godine, ali je natječaj poništen. Na ovom ponovljenom natječaju je kao početna cijena uzeta 

najviša ponuđena cijena na prvom, poništenom natječaju. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu. 

 

Ivica Ćošković je pitao zašto je natječaj poništen, zbog kakve greške. 

Jelena Perossa je odgovorila da je prilikom otvaranja ponuda kod ponuditelja koji je ponudio 

najvišu cijenu krivo pročitana početna cijena umjesto ponuđene na natječaju, pa da ne bude 

neke sumnje, radije se natječaj poništio. 

 

Drugih pitanja nije bilo, stoga je Predsjednik Gradskog vijeća dao Prijedlog Odluke na 

glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 9 glasova ZA od 9 prisutnih vijećnika usvojilo Odluku o 

prihvatu najpovoljnije ponude i sklapanja ugovora o kupoprodaji nekretnina 

 

Ad 8. Prijedlog Odluke o kupnji nekretnine, k.č.br.2025/1 k.o. Buje  

 

Predmetnu točku je Gradonačelnik obrazložio u sklopu 5. točke u kojoj je informirao nazočne 

da se kupnja nekretnine predlaže radi otkupa dijelova nekretnine i postizanja cjelovitog 

vlasništva sa ciljem slobodnog raspolaganja i mogućnosti ishođenja potrebne dokumentacije u 

sklopu projekta poticane stanogradnje (POS-APN). 

Pročelnica Jelena Perossa je samo dodala da je ukupna cijena za otkup dijelova k.č.br.2025/1 

k.o. Buje 28.976,00 eura. 
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ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 9 glasova ZA od 9 prisutnih vijećnika usvojilo Odluku o 

kupnji dijelova nekretnine na k.č.br.2025/1 k.o. Buje 

 

Ad 9. Pitanja, prijedlozi i informacije  i  Ad 10. Razno  

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu. 

Valter Turčinović je rekao da ima nekoliko pitanja. Prvo je pitao za mogućnost izrade javnog 

WC-a na groblju u Momjanu, drugo, osnivanje Odbora za zaštitu prava Talijanske nacionalne 

manjine, treće, osnivanje Odbora za kulturu, četvrto, pozivanje građana koji nisu popisani u 

Grad Buje da se jave kako bi se kompletirao popis stanovništva i moglo nastaviti prostorno 

planiranje i urbanizacija pogodnih područja.  

Predsjednik Gradskog vijeća mu je odgovorio da se sa Zamjenikom gradonačelnika,. 

Corradom Dussichem dogovorilo osnivanje Odbora za zaštitu prava Talijanske nacionalne 

manjine na slijedećoj sjednici Gradskog vijeća. 

Gradonačelnik mu je odgovorio da će Grad biti primoran dokazivati stvarni broj građana na 

području Grada Buja i zbog drugih razloga. 

Miroslav Poznić se opet vratio na problem dimnjaka u stambenim zgradama i rekao da se 

treba iznaći neko rješenje.  

Otvorila se šira rasprava, sa više prijedloga ali bez nekog konkretnog rješenja. 

Ivica Ćošković je rekao da se po Gradu priča o problemu u Dječjem vrtiću, pa je tražio točnu 

informaciju. 

Gradonačelnik je potvrdio da su isplivale neke nepravilnosti u radu Dječjeg vrtića Buje i da je  

promijenjena brava na kancelariji Ravnateljice, koja je na bolovanju. Po povratku 

Ravnateljice sa bolovanja, provesti  će se potrebne radnje i poduzeti odgovarajuće mjere, pa 

će se konkretnije izvijestiti ovo Vijeće. 

Ivica Ćošković je pitao za postavljanje rampe na cesti koja vodi do Casina Mulino i graničnog 

prijelaza. 

Gradonačelnik je odgovorio da se rampa trebala postaviti na kraju iza Mulina, kako bi se 

mogao kontrolirati dnevni prolaz domaćih migranata, jer je cesta namijenjena samo za lokalno 

stanovništvo, ali se vlasnik Mulina nije držao dogovora pa mu je zabranjeno držanje i 

korištenje rampe na zavoju prije Mulina.  

 

 

Nije bilo daljnje rasprave, stoga je Predsjednik Gradskog vijeća zaključio sjednicu Gradskog 

vijeća.  

 

Dovršeno u 19,45 sati. 

 

Zapisničar: Mauricio Sinković 

 

 
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA BUJA-BUIE 

PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 

 
Franko Gergorić 


